
Referat styremøte 12 februar 2024. 

Sted: Teams 

Klokkeslett: 20.30-22.45 

Tilstede: Stein, Gro S, Gro BI, Ole Kristian, Wenche, Kine, Karoline, Tina og Anne 

Fraværende: Ingen 

 

Sak …….. vedtektsendring 

 

Stein, Karoline, Gro S og Anne hadde møte 23.01.24, hvor vi fikk utarbeidet et forslag til 

vedtektsendring. Hele styret leste igjennom dette forslaget før styremøte og skulle komme 

med tilbakemeldinger om de var enige/uenige i forslaget.  

-Vi har endret teksten i §5 medlemmer, §6 underavdelinger og §10 styret. 

-den teksten som står i svart er sånn det står pr.nå og det i rødt er vårt forslag. 

§ 5 MEDLEMMER 
Alle som er interessert i ponnier kan bli medlem i NPA. 

Stemmeberettiget er kun personer over 15 år. Ved familiemedlemskap er alle familiens 
medlemmer over 15 år stemmeberettiget, men kun ved personlig fremmøte på årsmøtet.   

Medlemmer som ikke har betalt medlemskontingenten for inneværende år før årsmøtet, blir 

strøket som medlem av NPA. 

5.1 NPA er en åpen medlemsorganisasjon, hvor alle som er interessert i ponnier kan tegne 

medlemskap. I tillegg til medlemskap i NPA kan man tegne medlemskap i et lokallag. 

5.2 Ved siden av ordinært medlemskap kan NPA tilby husstandsmedlem og 

ungdomsmedlemsskap. Både husstandsmedlem og ungdomsmedlemsskap har samme 

rettigheter som ordinært medlemskap. Ungdomsmedlemsskap kan tegnes fra og med fylte 15 

år til og med 21 år. 

5.3 Gjelder fra 2025. 
 

§ 6 UNDERAVDELINGER 

Medlemmer i et fylke eller landsdel kan danne fylkes- eller landsdelsavdelinger under NPAs 
styre, etter godkjenning av NPAs årsmøte. 

6.1 et lokallag skal være innenfor et fylke eller et definert geografisk område. 

6.2 vedtektene til lokallag skal godkjennes av styret i Norsk ponniavlsforening. 

6.3 lokallaget har ansvar for å trekke medlemmene aktivt med i arbeidet og planlegge sine 

aktiviteter ut ifra medlemmenes ønsker. 

6.4 lokallagene må avholde sine årsmøter iløpet av februar. Lokallaget har ansvar for å sende 

referat til NPA innen 14 dager etter avholdt årsmøte. 

6.5 årsmøte i NPA fastsetter medlemskontingenten for NPA og lokallaget, og har ansvar for 

innkreving og fordeling av kontigentene. 

§ 10 STYRET 

Foreningen ledes av et styre på fem medlemmer. Styrets leder velges av årsmøtet, forøvrig 
konstituerer styret seg selv. 

-for å inneha verv i NPA må man være fylt 18 år. 

Foreningens stambokfører kan delta i styremøter med tale- og forslagsrett. 

Styret skal lede foreningens virksomhet og forvalte foreningens midler i henhold til 

vedtektene og årsmøtets bestemmelser. 

Styret oppnevner nødvendige utvalg, raserepresentanter og ev. distriktsrepresentanter. 



Det skal føres protokoll fra hvert styremøte. Protokollen skal inneholde hva saken gjelder, 

grunnlaget for saksbehandlingen, framsatte forslag og vedtak. 
Styrevedtak er gyldig, når et flertall av styret er enig i beslutningen. Ved stemmelikhet har 

lederen dobbeltstemme. 

Foreningen forpliktes ved styrets leder og nestleder i felleskap, eller ved styrets leder og to av 
styremedlemmene i felleskap. 

 

Styrets forslag er godkjent av hele styret. 

 

Sak…… hingstekåring Starum 13-14 april. 

Invitasjon til kåringene er lagt ut, men siden vi venter på endelig svar fra avlsutvalget om 

dommer, så står det ikke oppført dommer i invitasjonen. Men det var viktig å få den ut sånn at 

folk får meldt på sine hingster. Så dommer vil bli lagt inn så fort det er klart. 

-hvem sitter i komiteen? 

Anne er kåringsleder, men hele styret må hjelpe til i komiteèn. 

Dette vil bli en sak på første styremøte med nytt styre etter årsmøte. 

Kåringen i Rogaland 6 april, her er komiteèn satt og disse har hatt møte for planleggingen 

av denne. Hilde Solberg er med og arrangerer denne kåringen, som representant for styret. 

 

Sak……. Årsmøte 

-Saksliste til utvidet møte for styret, raserepresentantene, avlsutvalget, stambokfører assistent, 

regnskapsfører og show koordinator sendes ut til de som har meldt ifra at de kommer. 

-Dette møte vil være fra 10-12. 

-Lunsjen er fra kl 12 og årsmøte begynner kl 14. 

-Medlemsmøte blir rett etter en kort pause etter endt årsmøte. Ser for oss at medlemsmøte bør 

begynne ca 16.30 

-Da styret ser at det kan bli noe kort tid for lengre foredrag på medlemsmøte, så ønsker vi at 

medlemmene skal hjelpe oss å finne ut hva vi kan gjøre for at engasjementet i NPA skal bli 

bedre, så vi ønsker å ha idemyldring. Det vil også bli en kort orientering fra de 

raserepresentantene som er til stede, om sin rase. 

Medlemsmøte: 

Sak 1. En kort orientering for sin rase-raserepresentantene som er tilstede 

Sak 2. Idemyldring  

Veien videre for NPA 

-hva ønsker dere som medlemmer av ulike arrangementer i NPA 

-engasjement og aktivitet, hva kan vi sammen gjøre for å øke dette og skape økonomi i NPA. 

-hva kan du bidra med for å øke engasjementet i NPA 

-hvordan kan man på best mulig måte markedsføre arrangementer i NPA 

 

Sak….. innkomne saker til årsmøte 

Andre saker som er meddelt styret på forhånd. 

 Innkommen sak fra Thea Helle Frydenlund:  

-Kommunikasjon fra styret, mangel på svar ved forespørsler. 
-Bedre planlegging, tenker da spesielt på sløyfene som ikke ble gitt ut under årets show 

finaler. 
-Eierskifter, tar lang tid før det er i orden og opplever at man må mase for å få svar 

 Styrets innstilling: 



 -Vi beklager på det sterkeste at årets sløyfer ikke var på plass under show finalen. Det 

er selvfølgelig viktig at sløyfer er på plass under våre arrangementer, så dette beklager vi. 
Ang. eierskifter og kommunikasjonen i styret har vi endret våre rutiner på svar på 

henvendelser via mail og håper at det vil være enklere for våre medlemmer å oppnå kontakt 

fremover. De personene dette gjelder har blitt informert og vi tar tak i dette. Ang stambok 
kontoret så minner vi på kontortiden, i all hovedsak skal stambokfører kontaktes i denne 

tiden.  
Innkommen sak fra Arvid Reiersen: 

-Etterspør hvordan lokallag skal knyttes til NPA og hvilke endringer dette vil medføre i 

vedtektene. Da det ikke sto noe om dette i sakslisten som ble presentert ifbm. Årsmøte 2024. 
 Styrets innstilling:  

 -Når vi ble oppmerksomme på at dette måtte føres opp som en egen sak og ikke under 
innkomne saker, endret vi dette med en gang i sakslisten. Ei mindre gruppe fra styret hadde et 

møte, hvor vi jobbet med endringer i vedtektene våre og styret kommer med et forslag til 

endring i sak 8- vedtektsendring. 

 

Godkjenninger  

*Årsmelding 

*Regnskap 

 

Styrets forslag til medlemskontigent- kontingent 2025, 600kr ordinært medlem, 200kr pr 

husstandsmedlem, 300 kr ungdomsmedlemsskap. Lokallag 100kr 

 

Ei årbok til en familie, så husstandsmedlem får ikke egen årbok. 

 

 

 

Skrevet av Anne. 

  


